

悠揚假期「新手友善」優惠條款及細則

1. 凡於 **2025-2026** 年期間成功考獲 **OW / AOW** 潛水證書之客人, 首次參加悠揚假期備註為「新手友善」之自由行套票或潛水團, 即可享有該套票／潛水團指定潛水裝備租借優惠。
2. 此優惠只適用於合資格客人第一次參加悠揚假期「新手友善」自由行套票或潛水團時使用; 每位合資格客人只可享用優惠一次。
3. 此優惠適用於合資格客人及其同行朋友; 同行朋友須與合資格客人一同報名及出發, 方可享用優惠。
4. **出發日期:** 即日起至 **2027 年 12 月 31 日**。
5. **預訂日期:** 即日起至 **2026 年 12 月 31 日**。
6. 潛水裝備租借優惠所包括之裝備為: 面鏡、潛水衣、**BCD**、調節器(**Regulator**)及蛙鞋。
7. 此優惠不包括電腦錶、電筒、頭套、手套、度數面鏡, 以及其他未列明之潛水裝備或個人物品。
8. 優惠只適用於備註為「新手友善」之指定自由行套票或潛水團, 並須於預訂時提出使用優惠; 逾時提出恕不受理。
9. 優惠名額及裝備供應有限, 須視乎實際供應情況而定, 先到先得; 所有裝備之品牌、型號、顏色、尺碼及新舊程度均不能指定。
10. 客人須於領取裝備時自行檢查裝備狀況、尺碼及合適程度。如發現任何問題, 必須即時向當地潛店、導潛、教練或相關工作人員提出; 裝備一經使用, 即視作客人確認裝備狀況合適及可正常使用。
11. 客人有責任按照正確方式使用及保管租借裝備。如因客人使用不當、疏忽、遺失、損壞或未能歸還裝備而引致任何費用、賠償或損失, 相關責任及費用須由客人自行承擔。
12. 如因裝備尺碼不合、個人習慣、身形差異、個人需要或舒適度問題而影響潛水體驗或未能參與部分／全部潛水活動, 悠揚假期恕不作退款、賠償或補償。
13. 客人如對裝備有特別要求, 或需要特定尺碼、品牌、型號、度數面鏡、電腦錶、電筒、頭套、手套或其他個人裝備, 建議自行攜帶或於出發前另行查詢及安排, 相關安排或需額外收費。
14. 潛水裝備一般由當地潛店、船公司、度假村或第三方服務供應商提供。悠揚假期僅負責代為安排相關優惠, 並不直接擁有、管理、維修或操作有關裝備。
15. 對於由第三方服務供應商所提供之裝備、服務質素、安排、延誤、取消、臨時更改、疏忽或其他情況所引致之任何損失、受傷、意外、延誤、不便或額外開支, 悠揚假期將盡力協助跟進, 但不承擔相關法律責任或賠償責任。
16. 潛水活動具有一定風險, 客人須確保自身健康狀況、潛水資格、經驗及能力適合參與相關活動, 並須遵守當地潛店、教練、導潛及船員之安全指示。
17. 如當地潛店、教練、導潛或相關工作人員基於安全、健康、天氣、海況、技術水平、裝備使用或其他合理原因, 判斷客人不適合參與潛水活動, 客人須接受有關安排, 悠揚假期恕不作退款、賠償或補償。
18. 客人須自行承擔參與潛水活動期間因個人健康狀況、技術水平、判斷、行為、疏忽或違反安全指示而引致之任何風險、損失、受傷、意外、責任或額外開支。
19. 客人必須持有有效及合適之潛水證書, 並須於出發前及／或當地潛店要求時出示相關證明。如因未能提供有效證書、資格不足或資料不符而未能參與潛水活動, 悠揚假期恕不負責, 亦不作退款或補償。

Young's Holidays Ltd

Address : ROOM 103 , APEC PLAZA No.49 Hoi Yuen Road, Kwun Tong , Hong Kong

[Tel:852-39564611](tel:852-39564611) Fax:852-39564620

YOUNG'S HOLIDAYS LTD License : 354061

20. 潛水活動及裝備租借安排或會因天氣、海況、水流、能見度、船期、政府規定、當地營運安排、機件故障、不可抗力或其他非悠揚假期可控制之因素而更改、延遲、取消或無法提供，悠揚假期恕不承擔因此引致之任何損失、賠償或額外開支。
21. 如因上述情況導致客人未能使用部分或全部裝備租借優惠，該優惠不設退款、現金回贈、延期、轉讓或補償。
22. 如客人取消、更改行程、缺席、遲到、未能按指定時間領取或歸還裝備，或因個人原因未有使用相關裝備租借優惠，將不設退款、現金回贈或任何補償。
23. 客人須自行購買合適旅遊保險及潛水保險，並確保保單涵蓋潛水活動、裝備損壞／遺失、醫療、意外、緊急救援、行程取消或延誤等保障。悠揚假期對客人未有購買足夠保險所引致之任何損失、責任或費用概不負責。
24. 此優惠不可兌換現金、不可轉讓，亦不可與其他優惠同時使用，除非另有註明。
25. 悠揚假期保留審核客人優惠資格、要求提供相關證明文件，以及拒絕不符合資格者使用優惠之權利。
26. 如有任何爭議，悠揚假期保留最終決定權。

Young's Holidays Ltd "Beginner-Friendly" Promotion Terms and Conditions

1. Customers who have successfully obtained an **OW / AOW diving**

Young's Holidays Ltd

Address : ROOM 103 , APEC PLAZA No.49 Hoi Yuen Road, Kwun Tong , Hong Kong

[Tel:852-39564611](tel:852-39564611) Fax:852-39564620

YOUNG'S HOLIDAYS LTD License : 354061

- certification** during **2025–2026** and are joining a Young's Holidays Ltd free-and-easy package or diving tour marked as **"Beginner-Friendly"** for the first time may enjoy the designated diving equipment rental offer for that package / diving tour.
2. This offer is only applicable to eligible customers on their **first participation** in a Young's Holidays Ltd "Beginner-Friendly" free-and-easy package or diving tour. Each eligible customer may enjoy this offer once only.
 3. This offer is applicable to eligible customers and their accompanying friends. Accompanying friends must register and depart together with the eligible customer in order to enjoy the offer.
 4. **Departure period:** From now until **30 December 2027**.
 5. **Booking period:** From now until **31 December 2026**.
 6. The diving equipment rental offer includes: **mask, wetsuit, BCD, regulator and fins**.
 7. This offer does **not** include dive computer, torch, hood, gloves, prescription mask, or any other diving equipment or personal items not specifically listed.
 8. This offer is only applicable to designated free-and-easy packages or diving tours marked as **"Beginner-Friendly"**, and must be requested at the time of booking. Late requests will not be accepted.
 9. Offer quotas and equipment availability are limited and subject to actual availability on a first-come, first-served basis. The brand, model, colour, size and condition of all equipment cannot be specified.
 10. Customers are required to inspect the condition, size and suitability of the equipment upon collection. If any issue is found, customers must immediately report it to the local dive shop, dive guide, instructor or relevant staff. Once the equipment has been used, it shall be deemed that the customer has confirmed that the equipment is suitable and in normal working condition.
 11. Customers are responsible for using and taking care of the rented equipment properly. If any costs, compensation or losses arise due to improper use, negligence, loss, damage or failure to return the equipment, the customer shall bear all related responsibilities and expenses.
 12. If the diving experience is affected, or if the customer is unable to

YOUNG'S HOLIDAYS LTD License : 354061

- participate in part or all of the diving activities due to unsuitable equipment size, personal preference, body shape differences, personal needs or comfort issues, Young's Holidays Ltd shall not provide any refund, compensation or reimbursement.
13. Customers with special equipment requirements, or those who require specific sizes, brands, models, prescription masks, dive computers, torches, hoods, gloves or other personal equipment, are advised to bring their own equipment or make enquiries and arrangements before departure. Additional charges may apply.
 14. Diving equipment is generally provided by local dive shops, boat operators, resorts or third-party service providers. Young's Holidays Ltd is only responsible for arranging the relevant offer and does not directly own, manage, maintain or operate such equipment.
 15. In respect of any losses, injuries, accidents, delays, inconvenience or additional expenses arising from the equipment, service quality, arrangements, delays, cancellations, last-minute changes, negligence or other circumstances caused by third-party service providers, Young's Holidays Ltd will make reasonable efforts to assist with follow-up, but shall not assume any legal liability or compensation responsibility.
 16. Diving activities involve certain risks. Customers must ensure that their health condition, diving qualifications, experience and ability are suitable for participating in the relevant activities, and must comply with the safety instructions of the local dive shop, instructors, dive guides and boat crew.
 17. If the local dive shop, instructor, dive guide or relevant staff determine, based on safety, health, weather, sea conditions, technical skill level, equipment use or other reasonable grounds, that a customer is not suitable to participate in the diving activity, the customer must accept such arrangement. Young's Holidays Ltd shall not provide any refund, compensation or reimbursement.
 18. Customers shall bear all risks, losses, injuries, accidents, liabilities or additional expenses arising during their participation in diving activities due to their personal health condition, technical skill level, judgment, behaviour, negligence or failure to comply with safety instructions.
 19. Customers must hold valid and appropriate diving certification, and must present relevant proof before departure and/or upon request by the local dive shop. If the customer is unable to participate in diving activities due to failure to provide valid certification, insufficient qualifications or inconsistent information, Young's Holidays Ltd shall not be held responsible and no refund or compensation will be provided.

Young's Holidays Ltd

Address : ROOM 103 , APEC PLAZA No.49 Hoi Yuen Road,Kwun Tong , Hong Kong

[Tel:852-39564611](tel:852-39564611) Fax:852-39564620

20. Diving activities and equipment rental arrangements may be changed, delayed, cancelled or unavailable due to weather, sea conditions, currents, visibility, boat schedules, government regulations, local operational arrangements, mechanical failure, force majeure or other factors beyond the control of Young's Holidays Ltd. Young's Holidays Ltd shall not be liable for any losses, compensation or additional expenses arising therefrom.
21. If the customer is unable to use part or all of the diving equipment rental offer due to the circumstances mentioned above, the offer shall not be refundable, redeemable for cash, postponed, transferred or compensated.
22. If the customer cancels or changes the itinerary, is absent or late, fails to collect or return the equipment at the designated time, or does not use the relevant diving equipment rental offer due to personal reasons, no refund, cash rebate or compensation will be provided.
23. Customers are required to purchase suitable travel insurance and diving insurance at their own expense, and ensure that the policy covers diving activities, equipment damage/loss, medical expenses, accidents, emergency rescue, trip cancellation or delay, and other relevant protection. Young's Holidays Ltd shall not be responsible for any losses, liabilities or expenses arising from the customer's failure to purchase adequate insurance.
24. This offer cannot be redeemed for cash, is non-transferable, and cannot be used in conjunction with other offers unless otherwise specified.
25. Young's Holidays Ltd reserves the right to verify customers' eligibility, request relevant supporting documents, and reject the use of the offer by any person who does not meet the eligibility requirements.
26. In case of any dispute, Young's Holidays Ltd reserves the right of final decision.